

Referat

Referat datert 1997-10-16
Prosjekt / sak: **Fredrikstad Seilforening**
Møtetype / tema: **Styremøte**
Oppdragsnr.: Møtenr.: 7
Møtested: **Slippen**
Møtedato / -tid: **1997-10-14, tirsdag kl. 1900**
Referent: Georg

Deltakere:

Navn

Bjørn Erik Hansen
Inger Bøymo
Jone Grini

Referatet er sendt deltakerne, samt til følgende:

Fredrik Åsle
Arild Eklund
Brith Theodorsen

Sak nr.	Beskrivelse
7.0	Gjennomgang av referat fra møte nr. 6
7.1	Diverse søknader
7.2	Årsfest
7.3	Kurs
7.4	Utbygging av bryggeplass
7.5	Diverse
Neste møte: Onsdag 12.11, Kl. 1900	

7.0 Gjennomgang av referat fra møte nr. 6

Sakene fra møte nr. 6 ble gjennomgått og kommentarene var:

- Nye kjeler til kjøkkenet mangler.
- Vi bør prioritere et skilt ved veien inn til klubben.
- Dykkerklubben innkalles til ett styremøte.

7.1 Diverse søknader

NM :

FS skal 1998 arrangere NM for Yngling. I den forbindelse sendes en søknad til H-båt klubben om å arrangere NM i samme periode. Søknadsfrister for datoer er 1. november.

Seilasene vil gå på sammen bane.

NC :

FS søker optimist- og europajolleklubben om å arrangere NC sesongen 1998. Søknadsfrist er 1. november.

Arrangør II:

FS spør **Per Bøymo** og **Håkon Iversen** om de er interessert å delta på arrangør II-kurs.

Regattasjefkurs:

Det arrangeres ikke ragattasjefkurs sesongen -98. Bjørn Erik ringer i den forbindelse Forbundet og får bekreftet at vi har nok personell som kan være ansvarlige ved våre regatta-arrangement.

Tippemidler:

FS har fått godkjent søknader om tippemidler på: kr. 296.000,-
 kr. 59.000,-

7.2 Årsfest

Årsfesten holdes lørdag 29.11. Festkomiteen består av:
Bjørn Erik, Svein, Lars-Erik, Aud, og Astri.

7.3 Kurs

Årets «Kurs i regattaseiling» og «Seilskolen» var vellykkede arrangement. Regattaseilingskurset bør gjentas neste år (kan starte tidligere, f.eks. i slutten av feb.).

I forbindelse med rekruttkurs bør det etableres en gruppe som jobber med og står ansvarlig for arrangementet neste år.

7.4 Utbygging av bryggeplass

Søknaden er til behandling i kommunestyret. Bjørn Erik har fått tilbakemelding om at utbyggings-søknaden mest sannsynlig blir godkjent (det er uklart om vi får 10 eller 12 meter utvidelse).

7.5 Diverse

Brith stiller ikke til gjenvalg som kasserer neste år. I den forbindelse foreslås at vi leier et profesjonelt regnskapsbyrå som tar seg av føringen. Kassereroppgaven består da hovedsakelig i å samle bilag etc. (gjør også at det ikke bør være så vanskelig å få et nytt styremedlem).

Jone innkaller til dugnad for å ta opp bøyene.

Terje Strømberg sjikanerte og anklaget våre dommere får å være partiske, korruperte mm ved et arrangement i sommer. Bjørn Erik har skrevet til Strømberg (sendes hvis saken ikke kan laste FS).

Det er stadig «vanskelig» å betale ut trener lønninger av skattemessige årsaker. Det sjekkes hvor mye ekstra kostnader klubben må ut med får å opprettholde samme utbetaling etter skattetrekk.

Torvbyen kjøper reklameplass neste år (håper vi).

På neste styremøte blir hovedpunktet på agendaen «Handlingsplanen». Handlingsplanen sendes ut sammen med innkalling til årsmøtet 1997.

Dykkerklubben betaler sin leie for sesongen -97 med å gjøre gjenstående malerarbeider.

NESTE STYREMØTER:

ONSDAG 12.11 KL 1900

TIRSDAG 09.12 KL 1900